



ووردكرافت
للترجمة القانونية
WORDCRAFT
LEGAL TRANSLATION

www.wordcraft.ae
info@wordcraft.ae
800 9673

United Arab Emirates
Ministry of Interior
General Directorate of Civil Defense
General Department of Civil Defense-Abu Dhabi

No: 20 13 12 136 18997

Preventive Safety Requirements Fulfilment Certificate

Issued upon the resolution of the Council of Ministers No. (24) of 2012 regarding the organization of Civil Defense Services in the country

Commercial Name: Wadi Al Rahma Indian School License No.: CN-1180343(Commercial) Plot No.:
Owner: Saif Ali Saif Abdul Rahman Al Nasiri Nationality: - UAE
Address: Al Ain Certificate Validity: 09/05/2023 to 08/05/2024 Issued on: 05/07/2023

The Preventive Safety Requirements have been fulfilled on 04/07/2023

Notes:

- The fees have been paid with the Receipt No. ()
- The periodical maintenance contracts of the systems, safety and fire protective equipment must be registered with one of the certified companies.
- Any modifications in the safety and fire protective systems and devices, or activities require prior approval from Civil Defense.
- The building must be linked with Hassantuk System for the safety of the buildings. (Contact No: 800333363)
- In case any of the Preventive Safety requirement breaches, the facility will be violated. (Violation forms is behind the certificate)
- The Certificate should be installed in a visible and public spot.
- Civil Defense audits annually for the building inspection.
- Please complete the training procedures within maximum 60 days, otherwise the facility will be held legally accountable in accordance with the Council of Ministers Resolution No. 24 of 2012.

Phone: 02 6964453 Fax:: e-mail: www.abcdgov.ae for complaints and Suggestions: www.fms.ae
For Emergency: 997 / 999

Our Vision: To have the United Arab Emirates as one of the best countries in the world in achieving safety and security.

This certificate is considered an official document that does not require a signature. To verify the accuracy of the information, please visit the following link: <https://cdservices.moi.gov.ae/index/certificate-inquiry>



مكتب رقم: 307، بناية أريزو، مجمع الطوار، القصيص-2، دبي - الإمارات العربية المتحدة
Office Number 307, Arzoo Building, Near to Al Twar Center, Al Qusais 2, Dubai - UAE

☎ 04 239 6262
☎ 0544846262





الرقم: 2013 12 136 18997

شهادة استيفاء شروط السلامة الوقائية

صدرت هذه الشهادة استناداً إلى قرار مجلس الوزراء رقم (24) لسنة 2012 م في شأن تنظيم خدمات الدفاع المدني بالدولة

الاسم التجاري للمنشأة: مدرسة وادي الرحمة الهندية
رقم الرخصة: CN-1180343 (تجاري)
رقم الأرض:
المالك: سيف على سيف عبدالرحمن الناصري
العنوان: - - العين
الجنسية: الإمارات العربية المتحدة
صلاحية الشهادة: من 09/05/2023 إلى 08/05/2024 حررت بتاريخ: 05/07/2023

وقد وجد مستوفي لشروط السلامة الوقائية بتاريخ 04/07/2023

ملاحظات:



- تم تسديد الرسوم بإيصال رقم ().
- يجب الإلتزام بإعتماد عقود الصيانة الدورية لأجهزة ومعدات السلامة والوقاية من الحريق من إحدى الشركات المعتمدة.
- أي تعديلات في أنظمة وأجهزة السلامة والوقاية من الحريق أو النشاط يتطلب موافقة مسبقة من الدفاع المدني.
- يجب ربط المبنى بنظام حصنتك لحماية المباني - رقم التواصل: (800333363)
- في حال الإخلال بأي من اشتراطات السلامة الوقائية سيتم مخالفة المنشأة (نموذج المخالفات خلف الشهادة).
- توضع الشهادة في مكان بارز وواضح للعيان.
- مراجعة الدفاع المدني سنوياً للكشف على المبنى.
- يرجى الانتهاء من إجراءات التدريب خلال 60 يوم كحد أقصى و إلا سوف تتعرض المنشأة للمساءلة القانونية وفقاً لقرار مجلس الوزارة رقم 24 لسنة 2012 م.

للطوارئ
997
999

الموقع الإلكتروني: www.adcd.gov.ae

فاكس: -

هاتف: - 02 6964453

نظام الشكاوى والمقترحات: www.fms.ae



رؤيتنا أن تكون دولة الإمارات العربية المتحدة من أفضل دول العالم في تحقيق الأمن و السلامة

تعتبر هذه الشهادة وثيقة رسمية لا تحتاج الى توقيع. للتأكد من صحة المعلومات يرجى زيارة الرابط التالي: index/certificate-inquiry